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Innleiing

Kommunen tildeler kvart år midlar etter søknad frå lokale lag og foreiningar. For søknadsfrist og annan relevant informasjon, 

sjå kommunens nettsider.

Opplysningar om føretak/lag/foreining

Organisasjonsnummer

Føretak/lag/foreining

Styringsgruppa for kystsogedagane på Holmeknappen
Adresse

Postnummer

5918
Poststad

FREKHAUG
Telefon

97686875
Bankkonto

36325155293
Namn på leiar

Åge Skjelvik
Eventuelt forbund/organisasjon som laget er tilslutta

Opplysningar om kontaktperson

Førenamn

Helen
Etternamn

Dale
Adresse

Kjedalen 15

Postnummer

5918
Poststad

FREKHAUG

Telefon

41667586
E-post

heptda@online.no

Tiltaket
Vi søkjer om tilskott til

B Tilskot til andre lag 

Grei nærmare ut om kva tilskottet skal brukast til

Tilskuddet skal brukas til dekning av utgifter på vår årlege folkefest på Holmeknappen 24.-25. august



Søknadssum

25000

Tilknytting til kommunen
Gjeld søknaden for eit lag / ei foreining utanfor kommunen, men med kulturtilbod til denne kommunen

B Nei 

Laget/foreininga gjev kulturtilbod innafor

B Heile kommunen 

Medlemmer
Kor mange medlemmer  per 01.01. dette året

0

Aldersfordeling

Aktive medlemmer

Under 12 år 12 til 18 år Over 18 år

0 0 0

Passive medlemmer

Under 12 år 12 til 18 år Over 18 år

0 0 0

Støttemedlemmer

Under 12 år 12 til 18 år Over 18 år

0 0 0

Inntekter/utgifter

Før opp faktiske inntekter og utgifter for det siste rekneskapsåret.

Spesifikasjon av inntekter

Medlemskontingentar

1
Kommunale tilskott

0
Andre tilskott

0
Eigne arrangement

0
Andre inntekter

0
Sum inntekter

1
Spesifikasjon av utgifter

Husleige

1
Kontingentar



0
Faste driftsutgifter

0
Kurs/instruktør

0
Diverse utgifter

0
Sum utgifter

1
Utfyllande opplysningar

Dette er ein del av kystsogevekene sine arrangement.. Me har ingen medlemmer til dette arrangementet. Det er 
frivillige + mellom 800 til 1500 besøkende som deltar på dette arrangementet. Vi  har ikkje hatt noko møte i 2019, så 
reknskap blir etter sendt i posten.


